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Protokoll från Enskede-Årsta-Vantörs (EÅV), Skarpnäcks 
och Farstas gemensamma råd för funktionshinderfrågor 

Närvarande: 
Beatrice Kolijn - (DHR - Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet – 
Stockholmsavdelningen)  
Lennart Almqvist - (Autism & Aspergerföreningen i Stockholm) 
Anne Mondotter - (SRF - Synskadades Riksförbund Stockholms stad) 
Lena Nisula Wester - (SRF - Synskadades Riksförbund Stockholms stad) 
Anton Ullvin - (FHDBF - Föreningen för Hörselskadade och Döva barn 
med Familjer) 
Ulf Olsson - (HRF - Hörselskadades förening i Stockholm)  
Rolf Eriksson - (FSDB - Förbundet Sveriges Dövblinda Stockholm och 
Gotland) 
 
Frånvarande: 
Parisa Piran - (Attention) 
 
Tolk: Två teckenspråkstolkar från Tecken & Tolk Sverige AB  
 
Tjänstepersoner: Veronica Starck, avdelningschef vid Social omsorg 
vuxen, Gustav Hjorth Tegman, utredare och sekreterare för rådet för 
funktionshinderfrågor 
 

Tidpunkt: 

2024-01-24 kl. 14.00–16.00 

Plats:  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning, Slakthusplan 8A, lokal 
Gotland 
 

1. Sammanträdets öppnande och godkännande av 
dagordning 
Lennart förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes. 
 

2. Presentationsrunda 
 

3. Val av protokolljusterare och tid för justering av 
protokollet 

Enskede-Årsta-Vantör
Skarpnäck
Farsta
Rådet för funktionshinderfrågor
     

Protokoll
2024-01-24

Slakthusplan 8A

121 22 Johanneshov

gustav.tegman@stockholm.se

start.stockholm
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Som justerare valdes Beatrice och Anne. 

 
4. Genomgång av föregående protokoll 

Rådet frågar om EÅV jobbar med frågan kring digital fixartjänst. 

Veronica svarar att det pågår ett arbete med en sådan funktion. 

Rådet har en fråga kring hur det fungerar med ledsagning för 
personer efter att de har fyllt 65 år. Enligt tidigare information till 
rådet förväntas hemtjänsten, oberoende av tidigare beslut om 
ledsagning enligt SoL eller LSS, att hantera detta. Rådet skulle 
enligt protokoll få svar från Skarpnäck men sådant har ännu inte 
inkommit. Rådet undrar hur det egentligen fungerar? 

Veronica svarar att EÅV tar frågan vidare och återkommer med 
svar.  

Rådet önskar få nämndhandlingar skickade till sig på tillgängligt 
sätt. Gärna i form av länkar till respektive stadsdelsnämnds 
sammanträde, där dagordning och nämndhandlingar finns att tillgå. 
Rådet önskar också på förhand få en genomgång av vilka 
handlingar som kan vara mest lämpade för dem att behandla.  

Gustav ordnar med länkar och tar vidare kontakt med Lennart för 
att arbeta vidare med en struktur kring genomgång av handlingar 
och förslag kring vilka handlingar som rådet bör behandla.   

Rådet undrar hur det går med arbete kring insiktsutbildningar? 

Veronica svarar att frågan behöver utredas vidare under året. Det 
förvaltningarna behöver komma fram till är vilken form av 
insiktsutbildning som är mest lämplig och vem eller vilka som är 
målgrupp.  

Rådet undrar om EÅV känner till arbetsmarknadsförvaltningens 
rutin gällande arbetsformer för funktionshinderråd? 

Gustav svarar att EÅV har kännedom om rutinen och att de 
föreslagna arbetssätt som presenteras senare under sammanträdet 
ligger väl i linje med dessa rutiner.  
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5. Presentation och information från Enskede-Årsta-Vantörs 
stadsdelsförvaltning 

Gustav Hjorth Tegman presenterar förslag på gemensamma 
arbetssätt för rådet och tjänstemännen, som utgår från den 
vägledning och instruktion som Stockholms stad har arbetat fram. 
Presentationen efter sammanträdet ut till rådets medlemmar.  

Rådet har önskemål om nya datum för sammanträden i mars, maj 
och september 

Rådet har önskemål om att träffa både presidiet/stadsdelsnämnd. 

EÅV återkommer med datum för detta.  

Rådet vill ta del av T1 och EÅV lägger till det som en punkt på 
sammanträde under året.  

 
 

6. Anmälningsärenden/Övrigt 

Rådet har en fråga kring visuella brandlarm. Ibland finns bara 
utrymningslarm med ljud och det är viktigt att det är anpassat för 
personer med hörselnedsättning. Det behöver finnas i alla rum (även 
toaletter). Hur ser det ut med det här i EÅV?  

Veronica tar reda på hur det fungerar och återkommer i frågan. 

Rådet har frågor kring beredskap vid krig och kris. Hur ser det ut 
för personer med funktionsnedsättning? Finns det någon plan och 
struktur kring det? Har kommunen något särskilt ansvar för 
kommunen för de personer som har insatser? 

Veronica svarar att det pågår ett arbete och att det är en prioriterad 
fråga. EÅV har ett aktivt arbete med det här på olika nivåer. I ex 
utförarverksamhet likt bostäder med särskild service finns vissa 
planer kring hur det till exempel säkerställs med mat. Det finns 
särskilda beredskapsplaner för alla medborgare som beviljas 
insatser. Veronica föreslår en föredragning kring hur det kan se ut. 

Rådet tycker att det är en bra idé. 

Rådet har en fråga om förvaltningen ska flytta och när? 

Veronica berättar att det finns planer på flytt men det ligger flera år 
framåt i tiden. Förslaget är Rågsved och en befintlig fastighet där. 
Detta på grund av rivningsplaner av det nuvarande 
förvaltningshuset.  
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7. Sammanträdet avslutas 

Lennart avslutade mötet. 

Datum för nästkommande möte är inte klart utan skickas till rådets 
medlemmar inom kort.  

 
 

 

Protokoll justerat 2024-03-03 

 
 
Beatrice Koljin                                        Anne Mondotter 
Vice ordförande                                      Ledamot
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